
 

 

Zápis č.1 z Rotary klubu dňa 6.9.2010 vo Zvolene 

 

         Zápis z klubového stretnutia konaného dňa 6. 9. 2010 

 
        Prítomní  : podľa prezenčnej listiny ( 10 členov , 5 sa ospravedlnilo ) 

 

       

        Prvé rokovanie v rotariánskom roku 2010 – 11 otvoril a viedol prezident P.Pavelka. 

        Program : 

 

   1. Členská základňa: 

       RC Zvolen má v súčasnosti 23 členov ( z toho 3 sú členmi bez pravidelnej účasti na    

       kluboch, čo bolo odsúhlasené členmi RC ) 

       Maroš Uhaľ neprejavil záujem o členstvo.  

       Pre všetkých členov aj naďalej zostáva úloha hľadať vhodných kandidátov na členstvo ! 

 

  2.  Informáciu o finančnom stave na klubovom účte podal pokladník B. Kuzma 

       - Finančný prehľad príjmov a výdajov tvorí prílohu č.1 tohto zápisu 

      -  Na voľné disponovanie máme v súčasnosti 4 840 Eur 

       - Poţiadal všetkých členov o úhradu členského za r. 2010 vo výške 250 Eur    

         v priebehu mesiaca september . Číslo účtu : 4999912600 /7500 , Variabilný symbol   

         – poradové číslo člena podľa zoznamu členov , ktorý je prílohou č. 2 tohto zápisu. 

         Zároveň ţiadame 2 členov , ktorí nemajú uhradené členské za r.2009, aby tak urobili ! 

   

  3.  Dlhodobé a krátkodobé výmeny študentov : 

       Informáciu o doterajších výmenách počas fungovania klubu podal J, Čierny. 

       ( za 10 rokov bolo u nás 14 študentov a von išlo 17 našich detí ) 

       Tohto roku prvýkrát neorganizujeme výmenu ! 

       Pre výmeny sú spracované presné propozície.V klube sa má tejto činnosti venovať 6 ľudí! 

       Sluţbu mládeţi má na starosti M. Julény s výpomocou J. Čierneho. Na ďaľšom klube   

       prosím o vyjadrenie Š. Šteinigera, ktorý mal prevziať túto funkciu. 

       Potrebné je doplniť sluţbu mládeţi , ak výmeny majú fungovať aj v budúcich obdobiach. 

      ( P. Lysina preverí či by bol záujem zo strany niektorého s pedagógov Gymnázia    

       vykonávať túto činnosť, nakoľko študentov vţdy umiestňujeme do tejto školy. Malo by to    

      byť spojené aj s členstvom v RC.) 

  

      Letný cyklotábor : 

      RC Nitra prestal organizovať letný cyklotábor. Prezident sa spojí s prezidentom RC   

      B.Bystrica – B. Kratochvílom a preverí moţnosť obnoviť spoluprácu pri jeho orga-  

      nizovaní. 

      Otázka výmen bude riešená pribeţne aj na ďaľších kluboch. 

 



  4. Rôzne : 

 

     - J. Klement zhodnotil novú výstavu  

    - Pomoc postihnutým povodňami ( výzva RC Ţilina a RC Spišská N.Ves ) 

      členovia sa dohodli ,ţe pomoc máme adresovať postihnutým ľuďom z nášho regiónu. 

      P. Lysina získal cez Obvodný úrad zoznam takýchto ľudí – je to príloha č. 3. Na budú- 

      com stretnutí urobíme výber a určíme výšku príspevku. 

 

  Zapísali : P.Pavelka, O. Maciak 

UPOZORNENIE 

 

Na našom klube v pondelok dňa 27.9. sa zúčastní aj guvernér Distriktu 2240 Martin 

Timr. 

Predstavenstvo klubu bude o 16.30 hod. Klubové stretnutie bude od 16.30 do 18.00 hod 

nakoľko guvernér večer pokračuje v RC B.Bystrica. 

Zariaďte si prosím veci tak, aby sme sa tohto klubu zúčastnili v čo najväčšom počte. 

 


